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Föredragningslista vid Gävleborgs Ridsportförbunds årsmöte  

söndagen den 15 mars 2020 Tönnebro Wärdshus. 
 

1. Mötet öppnas. 

2. Val av ordförande för mötet. 

3. Anmälan av styrelsens val av sekreterare för mötet. 

4. Val av två protokolljusterare att jämte mötesordförande justera mötets protokoll samt val 

av minst två rösträknare. 

5. Upprop och fullmaktsgranskning samt fastställande av röstlängd för mötet på grundval av 

det underlag till röstlängd som förbundsstyrelsen har upprättat för distriktet. 

6. Fastställande av föredragningslista för mötet. 

7. Fråga om mötets behöriga utlysande. 

8. a) Behandling av verksamhetsberättelse för föregående år. 

9. b) Behandling av förvaltningsberättelser för föregående verksamhetsår. 

c) Revisorernas berättelse för samma tid.  

10. Fastställande av resultat- och balansräkning 

11. Fråga om ansvarsfrihet för distriktsstyrelsen och dess förvaltning. 

12. Fastställande av sektioner, utöver ungdomssektion, samt antal ledamöter i var sektion, 4-6 

personer inkl. sektions ordförande 

13. Val av ordförande i distriktet, tillika ordförande i distriktsstyrelsen för en tid av ett år. 

14. Fastställande av antal ledamöter i distriktsstyrelsen, lägst sex personer. 

a) Val av ordinarie ledamot tillika ungdomsledamot (under 26 år) utsedd av 

distriktsungdomsmötet för en tid av ett år. 

b) Val av övriga ledamöter för en tid av två år varav halva antalet ledamöter väljs vid 

varje distriktsårsmöte. 

15. Fastställande av antal ledamöter i respektive sektion 4-6 personer, inkl. 

sektionsordförande  

a)  Val av sektionsordförande i respektive sektion för en tid av ett år. 

b) Val av sektionsledamöter i respektive sektion för en tid av två år. 

16. Val av två revisorer och en suppleant eller registrerat revisionsbolag för en tid av ett år 

med uppgift att granska verksamhet, räkenskaper och förvaltning inom distriktet, för en 

tid av ett år. 

17. Val av ordförande, på ett år och fyra ledamöter i valberedningen för en tid av två år, varav 

halva antalet väljs på varje distriktsårsmöte. 

18. Beslut om val av ombud och erforderligt antal suppleanter till Svenska Ridsportförbundets 

förbundsstämma. 

19. Beslut om val av ombud och erforderligt antal suppleanter till Gävleborgs -och Upplands 

Idrottsförbunds årsmöten. 

20. Behandling av förslag (motioner) som inkommit i den ordning som anges i  

      § 12 samt av distriktsstyrelsens förslag 

21. Fastställande av föreningars årsavgift till Gävleborgs Ridsportförbund, för nästkommande 

verksamhetsår. 

22. Behandling av styrelsens förslag till verksamhetsplan. 

23. Mötet avslutas 
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SVENSKA RIDSPORTFÖRBUNDET 

 
Förbundet är uppbyggt av 19 ridsportdistrikt och 6 samverkansregioner.  

Distrikten svarar för den regionala samordningen och utvecklingen. De har direktkontakt med 

föreningarna och är en länk mellan förening och förbund. De flesta distrikten har en eller flera 

anställda konsulenter. Ridsporten är en av 71 idrotter inom Riksidrottsförbundet. 

 

De drygt 500 000 personer som rider - för tävling eller bara motion - servar vi med 

välutbildade instruktörer och ridlärare som fått sina kunskaper på Ridskolan Strömsholm eller 

genom Hippologiska högskoleutbildningen. 

 

Vi utbildar även alla tävlingsarrangörer och funktionärer och ger ut tävlingsreglementen för 

samtliga grenar. 

 

Ungdomssektionen samlar de unga kring deras speciella intressen, arrangerar kurser och 

kunskapstävlingar som "Vi i Stallet" och "Hästkunskap Cup", och ger ut nyhetsblad. 

Vi har också en omfattande handikappverksamhet - ridning är största handikappidrotten i 

Sverige - med både utbildning och tävling. 

 

Centralt finns vi på Strömsholm och lokalt i våra 19 distrikt från Flyinge i Skåne till Luleå i 

Norrbotten.  

 

Svenska Ridsportförbundet verkar för att främja ridning, körning och voltige som motion, 

folksport och tävlingsidrott samt att sprida kunskap om god hästhållning och säker hantering 

av hästar. 

 

SvRF utbildar 

 instruktörer och ridlärare som med gedigen kunskap ska kunna ge en likvärdig 

ridundervisning, oavsett på vilken ridskola undervisningen bedrivs. 

 hästintresserade ungdomar genom kurser och kunskapstävlingar samt fångar upp 

            och utvecklar ungdomar till goda ledare och förebilder. 

 tävlingsarrangörer och funktionärer - som domare, banbyggare med flera. 

 

 

SvRF arrangerar 

 alla ryttartävlingar via våra medlemsföreningar i Sverige i dressyr, banhoppning, 

fälttävlan, körning, distansritt, WE och voltige samt fastställer regler och ger ut 

tävlingsreglementen för samtliga grenar. 

 

SvRF påverkar 

Förbundet företräder medlemmarna gentemot myndigheter, politiker och samhälle och 

argumenterar för ridsportens samhällsnytta. 

http://www.rf.se/
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GÄVLEBORGS RIDSPORTFÖRBUND 

 

Gävleborgs Ridsporförbund är ett av de 19 ridsportdistrikten och ingår i samverkansregion 

med Dalarna och Mittsvenska.    

I Gävleborgs Ridsportförbund är 34 föreningar anslutna varav 16 stycken av föreningarna 

bedriver ridskoleverksamhet, tillsammans har vi drygt 5900 medlemmar. 

Distriktet är organiserat i en distriktsstyrelse, en tävlingssektion, en ungdomssektion, en 

utbildningskommitté samt ett kansli.  

Distriktsstyrelsen är uppdelad i olika ansvarsområden efter de fem sektionerna som förbundet 

centralt har tagit fram: tävling, ungdom, utbildning, medlem och ridskola/anläggning. 

 

Distriktets har från och med 1 maj 2018 en konsulent, som arbetar 50 % och har till uppgift 

att hålla ihop verksamheten och ge service åt distriktets klubbar när det gäller ekonomi, 

utbildning, information och rådgivning inom området ridsport. 
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Gävleborgs Ridsportförbunds styrelsesammansättning 2019 

 

Ordförande: Lilian Axelsson  

 

Ledamöter:  Anna Ekstedt  v.ordf Ridskola/anläggning, Utbildning 

                       Pernilla Netsman – Stolpe Tävlingssektionens ordförande. 

  Bo Fredriksson   

  Malin Persson 

  Hanna Görgård (tom okt -19)  

  Zan Yee Pang Representant från DUS, ungdom 

 

Revisorer:  Aktiv revision 

 

Tävlingssektion:  Pernilla Netsman - Stolpe Ordförande – DM ansvarig, dressyr 

Caroline Brodin - hoppning  

Katarina Forsell 

Fanny Eriksson 

Matilda Enberg - fälttävlan 

 

Ungdomssektion:  Zan Yee Pang – Ordförande 

  Tilde Isaksson – vice ordf.(tom juni - 19) 

  Olivia Knudsen - Sekreterare 

  Johanna Stjärnström – Ledamot,  

  Molly Zachrisson – Ledamot (tom mars - 19)  

Konsulenter: Johanna Bidner  

   

Besöksgrupp: Hans Stenbom 

Johanna Bidner 

Anna Ekstedt 

 

Utbildningskommitté:  Lilian Axelsson 

  Anna Ekstedt 

 

Valberedning: Karin Ånöstam 

 Frida Lindberg 

 Margareta Spetz 

  

  

 

Styrelsearbetet: Styrelsen har haft 11 protokollförda möten under året. 
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VERKSAMHETEN 

 
Årsmötet genomfördes på Tönnebro Wärdshus söndagen den 17 mars 2019. 

 

Eva Myrgren var Svenska Ridsportförbundets representant på plats. Dagen började med 

information från länsveterinär Maria Tholander – Hasselrot som bjöd på en kortare 

föreläsning gällande smittskydd. Efter det hälsade distriktets avgående ordförande, Anette 

Englund, välkommen och förklarade mötet öppnat därefter lämnade hon över ordet till Eva 

Myrgren som valdes till mötets ordförande. 

  

Eva ledde sedan årsmötet genom de sedvanliga årsmötesförhandlingarna. Mötet var 

representerat av 7 klubbar och detta gav 18 röster from punkt 9a representerades endast 6 

klubbar och detta gav 16 röster. 

 

  

                                                     

ORDFÖRANDE HAR ORDET 
 

Nu har jag varit ordförande för Gävleborgs Ridsportförbund i snart ett år, det känns som om 

det gått med en rasande fart.  Styrelsearbetet är både inspirerande, roligt och utmanande. 

Styrelsen jobbar kontinuerligt för att föreningarna ska ha så mycket glädje och nytta som 

möjligt av distriktet. Dialogen mellan distriktsstyrelsen och föreningarna vill vi gärna att den 

ska bli ännu bättre, det jobbar vi hårt på. Huvudämnet på vår senaste distriktskonferens var 

temat kommunikation, vilket är så oerhört viktigt för att vi ska nå varandra på ett bra sätt. Det 

var en mycket bra uppslutning med många föreningar representerade, men vi skulle gärna 

önska nå ännu flera.  

 

Vi vill självklart värna om ridskolorna, som är en som viktig bas och inkörsport för vår sport. 

Att alla ska känna sig välkomna och trygga i ridskolan är ett oerhört viktigt arbete.  

Det är mycket glädjande att två ridskolor till i vårt distrikt blivit kvalitetsmärkta, Bollnäs 

Ridsällskap och Söderhamnsortens Ryttarförening. Nu finns 3 av Svenska Ridsportförbundets 

25 kvalitetsmärkta ridskolor i Gävleborg. Jag hoppas det snart blir fler. 

 

En glad nyhet är att vi bytt till en ny, fräsch och mobilanpassad hemsida. Den har samma 

grundutseende som SvRF’s hemsida. Vårt mål är att den ska vara uppdaterad och välbesökt. 

Vi försöker även i största möjliga mån vara synliga i sociala medier med vår verksamhet. 

Ridsporten är verkligen framgångsrik med medaljer i mästerskap och en mycket stor bredd 

nationellt. Många unga duktiga ryttare står och knackar på dörren och de redan etablerade på 

toppen är fantastiska förebilder. Vår ambition är att vi ska kunna erbjuda ryttare i vårt distrikt 

en välfungerande ridskola och tävlingsverksamhet, så att många nya ryttare upptäcker 

tjusningen med att rida och umgås med hästar, samt att redan etablerade ryttare fortsätter att 

rida som ett livslångt intresse. 

Hästvälfärden är aktuellare än någonsin då var sport har många ögon på sig utifrån. Vi har ett 

enormt stort ansvar att se till att den efterföljs i alla led. Såväl hemma i stallet i all daglig 

hantering, som på träning och tävling. Att ha mod och kurage för att stå upp för hästarnas 

bästa är allas vårt ansvar. 
 

Lilian Axelsson 

Ordförande 

Gävleborgs Ridsportförbund 
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UTBILDNING  

                                                                    

 
Under 2019 har vi försökt att erbjuda en så bred och allsidig utbildning som möjligt utifrån 

vårt basutbud och klubbarnas önskemål.  

Ryttarutveckling nivå 2 har genomförts under året med 13 deltagare. I huvudsak avsuttna 

träffar men även par tillfällen på hästryggen. Detta var det första året vi körde 

ryttarutvecklingen i egen regi och deltagarna har varit mycket nöjda med vårt upplägg. Med 

den erfarenheten hoppas vi kunna utveckla programmet ytterligare. 

 

Vi har genomfört ett flertal Basutbildningar, där finns ett stort behov, då många tränare, 

ridlärare funktionärer, förtroendevalda och ledare m.fl. önskas ha en gemensam plattform i sitt 

ledaskap. 

En förberedande ridledarkurs hölls i Hudiksvall med många deltagare i början av året. Senare 

under våren kunde även en, totalt, tre veckor lång ridledarkurs genomföras i samarbete med 

Mittsvenska distriktet. 

 

I april hade vi en tävlingsledare/arrangörsutbildning i Söderhamn. 

 

Vi har haft fortbildningar för diplomerade ridlärare och examinerade tränare i dressyr, med 

Elisabet Lundholm och i hoppning, med Pether Markne. Pether höll även en clinic i båda 

disciplinerna. 

Repetitionskurser för domare och överdomare i hoppning (i samarbete med Dalarnas distrikt) 

och i dressyr i Hudiksvall. En fortbildningskurs för klubbarnas Grönt Kortutbildare har vi 

genomfört i båda landskapen. 

 

En efterlängtad fortbildningsdag för alla ridlärare oavsett utbildning med Ulf Lind statade upp 

höstens aktiviteter. 

Maria Falck höll en mycket välbesökt utbildningsdag i pedagogisk ridlära för mindre barn på 

Teknikparken och en föreläsning i hur man sköter ridbanans underlag hölls av Micke Nord i 

båda landskapen under hösten. 

En förberedande ungdomsledarkurs för yngre ungdomar genomfördes under en helg i Gävle 

innan den ordinarie ungdomsledarkursen, steg 1-3, genomfördes under okt- nov i Gävle och 

Bollnäs. 

 

Löpande under våren och hösten har vi erbjudit och genomfört (trots bristande deltagande) 

nätverksträffar i samverkan med RF SISU. 

 

 

Distriktet har dessutom varit representerade på flera konferenser arrangerade av SvRF så som 

fortbildning för handledare för ungdomsledarkursen, tävlingskonvent och distriktsordförande- 

samt tjänstemannakonferens. 

 

      

 

PARA 

 
 

Ingen verksamhet. 
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TÄVLINGSSEKTIONEN (TS) 
              

  

Tävlingssektionen har haft fyra fysiska möten under året. Vi har också representerat distriktet 

på de centrala träffar som anordnats, under 2019 var det hoppning och fälttävlan samt på det 

tävlingskonvent för alla grenar som Svenska ridsportförbundet arrangerade i början av året. 

  

Under hösten reviderade vi reglerna för våra allsvenska serier samt distriktsmästerskap. Dessa 

presenterades på tävlingskonferensen i november. På konferensen diskuterades också 

tävlingssituationen i vårt distrikt samt tävlingsterminen för 2020.  

 

 Tävlingsarrangörer – statistik 

 

Under 2019 har det genomförts 101 tävlingar i distriktet, från lokal till nationell status. 

Dressyren har haft 58 tävlingar, hoppningen 38, fälttävlan 2, distans 1 samt WE 2. 

Antalet tävlingar i vårt distrikt, liksom i övriga landet, har under de senaste åren minskat. 

Under 2019 genomfördes dock en tävling mer än 2018. Vi hoppas att detta fortsätter även 

2020 och att tävlandet i vårt distrikt ökar. 

 

I början av 2019 valde fyra klubbar att ställa in sina planerade tävlingar pga utbrott av den 

neurologiska varianten av EHV1 i distrikt som låg nära vårt. Under v 35 ställdes två 

dressyrtävlingar in pga för få anmälningar. 

 

Under året genomfördes lagtävlingar i allsvenskans olika serier i båda landskapen. Tyvärr fick 

vi inte det lagdeltagandet vi hoppats på utan fick ställa in ett antal serier.  

 

Vi tackar alla inblandade i vår tävlingsverksamhet och ser fram mot 2020! 

 

Tävlingssektionen 

 

 

 

RIDSKOLA  

 
I vårt distrikt finns det 16 ridskolor som vi i besöksgruppen är ålagda att besöka minst var tredje 

år. Vår ambition är att hinna besöka alla vart annat år och som det ser ut nu uppfyller vi vårt mål. 

Syftet med besöken är att hjälpa och stötta ridskolorna samt att se om de uppfyller kraven för att 

bli kvalitetsmärkta. Besöksgruppen under 2019 har bestått av Hans Stenbom, Anna Ekstedt och 

vår konsulent Johanna Bidner. 

 

2019 var Hans sista år i besöksgruppen, vi kommer att sakna hans stora kunskap och brinnande 

intresse för ridskoleverksamheten. 

 

Under 2019 blev Bollnäs Ridsällskap och Söderhamnsortens Ryttarförening kvalitetsmärkta. 

Bollnäs Ridsällskaps utmärkelse presenterades med en fin artikel i tidningen Ljusnan 

Vi har nu tre kvalitetsmärkta ridskolor i vårt distrikt 

Till vår stora glädje har vi ett flertal ridskolor i vårt distrikt som med endast små åtgärder uppnår 

kraven för kvalitetsmärkning så vi hoppas få dela ut fler plaketter under 2021. 
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På bilden ser vi när Bollnäs Ridsällskap får sin kvalitetsmärkning. 

Erika Engberg – ordförande BRS, Mia Skäryd - verksamhetschef BRS och Hans Stenbom – 

besöksgruppen  

 

 

 

 

några iakttagelser under 2019 års besök:  

 

- Många klubbar har fått fler elever. Vilket är mycket glädjande  

- Ekonomin är fortsatt kämpig på många håll.  

- Trots ett katastrofalt höår har många klubbar ändå fått tag på foder till god kvalitet, 

mycket tack vare att man oftast använder sig av samma leverantör år från år. 

- Hästrekryteringen är också något som bekymrar då all avel är inriktad på elithästar  

- Många signalerar oro för framtida rekrytering av utbildade ridlärare  

- Flera ridskolor har idag verksamhetschefer som närmar sig pensionsåldern 

- Att få intresserade som vill engagera sig i styrelsen är också ett problem på många håll  

- Det ideella engagemanget minskar 

- Många ridskolor upplever att man har god kontakt med kommunen och får bra stöd. Detta 

gäller dock främst de som har anläggningar som ägs av kommunen. Ridskolor där 

föreningen äger anläggningen upplever i vissa fall betydligt sämre stöd från kommunen.  

- Generellt kan sägas att ridsporten aldrig haft ett bättre tillfälle än nu att agera då vi nu är i 

fokus inte minst i media så det gäller att smida medan järnet är varmt  

 

 

Anna Ekstedt  

Besöksansvarig i distriktet 
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UNGDOMSSEKTIONEN (DUS) 

 

 

 

 

Verksamhetsberättelse för DUS Gävleborg 2019 

 

Verksamhetsåret för DUS Gävleborg inleds med ett sedvanligt årsmöte, 

denna gång hos REAL Gymnasiet i Gävle. Två föreningar, 

Gävle Fältrittklubb samt Gävle Ponnyklubb, fann sig representerade vid 

årsmötet. 

 

Under året som gått har DUS, i samarbete med CUS, anordnat den givande 

teoritävlingen Vi i stallet för alla kunskapslystna 9–13 åringar. Finalen 

gick av stapeln en solig lördag i juni hos GFRK i Gästrikland. Under 

tävlingsdagen var det två föreningar som tävlade om att ta hem titeln ”Bäst 

på häst i Gävleborg”. 

 

DUS Gävleborg fann sig representerade under RIXU, samt under den 

regionala DUS-träffen för Norrbotten, Västerbotten, Dalarna, Mittsvenska 

samt Gävleborg. Vid RIXU fick DUS Gävleborg möjlighet att anordna 

kvällsaktivitet för alla deltagare, vilket uppskattades av alla involverade 

och gav många skratt. 

 

När hösten kom bjöds det in till förberedande ungdomsledarkurs, FULK, 

där de ungdomar som ännu ej uppnått ”ULK-ålder” får möjlighet att få en 

inblick i hur det är att vara ungdomsledare inom 

Svenska Ridsportförbundet. FULK:en lades under en hel helg med 

övernattning på hotell, och fick positiv feedback från de 15 deltagarna. Då 

det var första gången FULK hölls i Gävleborg var det till stor nytta att få 

stöttning från Ann Carlsson under helgen. 

 

Ett distriktsmästerskap i käpphästridning (både hoppning, laghoppning, 

dressyr samt lagdressyr) var inplanerad under hösten, men på grund av för 

få anmälda ställdes tävlingen in, och flyttades fram till 2020. 

 

DUS-året i Gävleborg rundas av med att utse Årets Ungdomssektion samt 

Årets Ungdomsledare bland inkomna nomineringar från distriktets 

medlemmar, vinnarna presenteras under DUS årsmöte 2020. Att lyfta 

ungdomar och synliggöra dessa förebilder i Gävleborg är en viktig del av 

DUS arbete för att uppmuntra till fortsatt engagemang inom ridsporten. 

 

Under hösten deltog representanter från DUS på den centralt anordnade 

aktivitetshelgen ungdomspeppen. 

 

Ungdomssektionen 

Zan Yee Pang   
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Distriktets medlemsantal 2019 

Distriktet har under 2019 haft totalt 34 föreningar varav 16 bedriver ridskola. I Gävleborg 

hade vi ca 5400 medlemmar den 31 december 2019. 

Klubb 2018 2019 

Bergsjö Rid & Körsällskap 14 31 

Bollnäs Ridsällskap 452 414 

Delsbo Kör & Ridsällskap 214 191 

Edsbyns Ridklubb 160 148 

Föreningen Gestrike Sportryttare 38 42 

Föreningen Rengsjöhästen 44 44 

Gnarps Ridklubb 116 146 

Gävle Fältrittklubb 407 367 

Gävle Ponnyklubb 532 436 

Gävle Ryttarsällskap 473 475 

Harmångers Ridklubb 39 ? 

Hofors Ridsällskap 265 241 

Hudiksvalls Rid- och Ponnyklubb 445 452 

Högbo Ridklubb 376 273 

Järbo Ryttarsällskap 65 89 

Järvsö Ridklubb 0 ? 

Jättendals Ridklubb 23 30 

Kilafors Ridklubb 60 60 

Kungsgårdens Ryttarklubb 23 26 

Ljusdals Ridklubb 199 209 

Mitt Hjärta Hästsportförening 48 69 

Nansta Sportryttarförening 55 64 

Naturlära Hästsällskap            38 27 

Föreningen Bollnäs Sportryttare            128 58 

Ockelbo Ryttarförening 228 254 

Ringnäs Ryttarförening 65 51 

Storvik Ovansjö Ridklubb 309 318 

Söderhamns Hästsportklubb 53 54 

Söderhamnsortens Ryttarförening 229 248 

Torsåkers Hästintresseförening 61 45 

Tunalids Ridklubb 306 243 

Årsunda Hästklubb 32 33 

Älvkarleby Ridklubb  284 306 

Österfärnebo Ryttarsällskap  101 107 

Totalt antal medlemmar alla klubbar i 

Gävleborgs Ridsportförbund 

 

 

5882 

 

(5403) 

   

Medlemssiffrorna är preliminära för 2019 då 2 föreningar inte rapporterat in 
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Styrelsen Gävleborgs Ridsportförbund 

 
 

Gävle 2020-03-15 

 

 

 

 

 

 

Ordf. Lilian Axelsson  Vice ordf. Anna Ekstedt 

 

   

 

 

Malin Persson  Pernilla Netsman – Stolpe 

 

 

 

 

Bo Fredriksson  Zan Yee Pang 

 

 

 

 

 

 

  

  


